

143mm

ပေါင်းသတ်ဆေးကို အလုံးပေါင်း ဆေးအညွှန်းစာကို သေချာဖတ်ပါ။

သုံးစွဲရန်အညွှန်း
 ပရိုဗဲလ် ၃၃၀ ဒီဇီသည် ရွေးချယ်ပေါင်းသတ်ဆေးအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး သိန်ပင်များစုအတွက် တစ်နှစ်ပင်ပေါင်းမြက်များနှင့် ရွက်ပြန်ပေါင်းများကို ကာကွယ်နိုင်နိုင်ပါသည်။
 ပရိုဗဲလ် ၃၃၀ ဒီဇီသည် ဆေးရန်ရှိပြီးနောက် ပြန်ပြန်ပေါင်းသတ်ဆေးအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး သိန်ပင်များ၏ အရွက်၊ ပင်စည်တွင်လည်းကောင်း၊ ကာလရည်ကြော့ခွက်အောက်တွင်ရှိသော အညွှန်းအားဖြင့် သိန်ပင်များပေါက်စီအချိန်၌ ဆေးပတ်ရန်ဖြစ်ပြီး (သို့မဟုတ်) ပြန်ပြန်ပေါင်းသတ်ဆေးအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး သိန်ပင်ပေါက်စီများတွင် သိန်ပင်ပတ်ရန်ဖြစ်ပြီး (၃-၁၀) ရက်အတွင်း ဆေးပတ်ရန်ဖြစ်ပြီး ပြန်ပြန်ပေါင်းသတ်ဆေးအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး ပရိုဗဲလ် ၃၃၀ ဒီဇီသည် ပေါင်းသတ်ဆေးအမျိုးအစားအညွှန်းနှင့် အခြားပစ္စည်းဆိုင် ဆေးဆင်ရောက်ပြီး ယင်းအပင်များ၏ အညွှန်းပိုင်းနှင့် အခြားပိုင်းကို သေစေခြင်းဖြစ်ပါသည်။

သိန်ပင်အပင်	ပေါင်းအပင်	ဆေးရည်(လီတာ/ဧက)	ဆေးပတ်ရန်
ပေါင်း (အခြောက်ကြွေစင်)	မြက်မျိုးရင်းစင် အပင်များ၊ ရွက်ပြန်ပေါင်းပင်များ	ဆေးရည် (၁.၅ - ၂.၅) လီတာ/ဧက (ဆေးရည် + ဆေးထူထည် ၂၀၂ လီတာ/ဧက)	ပေါင်းအခြောက်ကြွေစင်တွင် မျိုးစေ့နှင့် မြက်ပြန်ပေါင်းပင်ပေါက်စီများကို ပတ်ရန် (Postemergence)
ပေါင်း (အစိုသစ်ကြွေစင်)	မြက်မျိုးရင်းစင် အပင်များ၊ ရွက်ပြန်ပေါင်းပင်များ	ဆေးရည် (၁.၄ - ၀.၈) လီတာ/ဧက (ဆေးရည် + ဆေးထူထည် ၂၀၂ လီတာ/ဧက)	ပေါင်းအစိုသစ်ကြွေစင်တွင် ပေါင်းမြက်များ၊ အရွက်နှစ်ရွက်ထွက်ရန် အထိ တစ်ကြိမ်တည်းသာ ပတ်ရန်ရန် (Postemergence)
ပြောင်းကြွေစင်	မြက်မျိုးရင်းစင် အပင်များ၊ ရွက်ပြန်ပေါင်းပင်များ	ဆေးရည် (၁.၅ - ၂.၅) လီတာ/ဧက (ဆေးရည် + ဆေးထူထည် ၂၀၂ လီတာ/ဧက)	ပြောင်းကြွေစင် မြက်ပေါက်စီများကို ပတ်ရန် (Preemergence)
ငရက်ကြွက်သွန်းရန်၊ တောပတ်ရန်၊ တောပတ်ရန်	မြက်မျိုးရင်းစင် အပင်များ၊ ရွက်ပြန်ပေါင်းပင်များ	ဆေးရည် (၁.၁ - ၀.၅) လီတာ/ဧက (ဆေးရည် + ဆေးထူထည် ၂၀၂ လီတာ/ဧက)	ငရက်ကြွက်သွန်းရန်၊ ရေခဲရေ၊ ကညွတ်၊ ဆေးပတ်ရန်၊ မျိုးပင်များ၊ အခြောက်ပင်များ၊ (သို့မဟုတ်) ရွက်ပြန်ပေါင်းပင်များကို ပတ်ရန် (Preemergence)

ပရိုဗဲလ် ၃၃၀ ဒီဇီ

ပေါင်းသတ်ဆေး Prowl® 330 EC Pendimethalin 330 g/L EC

ပေါင်းသတ်ဆေးပစ္စည်းများ
 အရွယ်ချပ်ပစ္စည်း - Pendimethalin ၃၃% w/w
 အရွယ်ချပ်ပစ္စည်း ၆၇% w/w
 စုစုပေါင်း ၁၀၀%

1 Litre

ထုတ်လုပ်သူ
BASF SE, Ludwigshafen, DE
Carl-Bosch-Str. 38
67056 Ludwigshafen, Germany

မြန်မာနိုင်ငံ
GOLDEN LION HIGH TECH AGRICULTURAL CO., LTD.
 အမှတ် - ၂၄ ကမာရွတ်လမ်း၊ နေပြည်တော်
 လှိုင်သာယာအနီးမှ (၂) မိုင်အကွာ၊ မြန်မာနိုင်ငံ
 ရင်း - (၉၅) - ၀ - ၉၅၃၅၈ ၆၀၀၀၃
 ၆၀ ၆၀၆၆



WHO - အဆိပ်ခြင်းအဆင့် (III) အဆိပ်ခြင်းအဆင့်အတန်း - GHS အုပ်စု(၄)



ကလေးများ၊ လက်လှမ်းမီသောနေရာတွင် လုံခြုံစွာသေတ္တာဝင်သိမ်းဆည်းပါ။

ပြိုစက်ကာကွယ်ခြင်း
 ပရိုဗဲလ် ၃၃၀ ဒီဇီသည် မျက်လုံးများနှင့် အသားရေကို ယားယံစေသဖြင့် ဆေးရန်ရှိစွမ်းရည်တွင် လုံခြုံသော အဝတ်အစားကို ဝတ်ခြင်း၊ နေကာမျက်မှန်ဘင်ခြင်း၊ လက်အိတ်စွပ်ခြင်း၊ လည်ရည်မိနပ်ဝတ်ခြင်းကို ပြုလုပ်ပါ။

- ဆေးရန်ရှိစွမ်းရည် ဆေးလိင်ဝတ်ခြင်း၊ ကွမ်းစားခြင်း၊ သရေစားခြင်း ပြုလုပ်ရ။
- ဆေးရန်ရှိစွမ်းရည်တွင် ခြေလက်၊ မျက်နှာများကို စင်ကြယ်အောင် ဆေးကြောပါ။
- ဆေးရန်ရှိစွမ်းရည်တွင် ခရုသီးနှင့် အစားအသောက်များကို လိုက်လံပါ။
- ဖိစိမ်းမှုကြောင့် ရွေး၊ တိရစ္ဆာန်များကို ဆေးရန်ရှိစွမ်းရည်ကို ဝတ်ဆင်မှုများမှ ဝေးရာတွင် ထိန်းသိမ်းထားရန်။
- ဆေးရန်ရှိစွမ်းရည်နှင့် ပစ္စည်းကိရိယာများကို မြှုပ်၊ ချောင်း၊ အင်း၊ အိုင်၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်များ အနီးအနားတွင် ဆေးကြောသန့်စင်ခြင်း ပြုရ။

ရေပိုင်းထုတ်ပေးခြင်း
 အသက်ရှူမှု - ဆေးရည်အနံ့ကို ရှောင်ပါက လေကောင်းလေသန့်ရော၍ လေသန့်ကို ရှုဖွယ်ပါ။ ဆရာဝန်အကူအညီ ရယူပါ။
 အခြောက် - ဆေးရည် အခြောက်အပင်များကို ခြောက်စေခြင်းဖြင့် ဆေးကြောသန့်စင်ပါ။
 မျက်လုံး - ဆေးရည် မျက်လုံးကို ထိမိပါက ရေသန့်တွင် (၁၅) မိနစ်ကြာ မျက်လုံးဖွင့်စေ၍ ဆေးကြောသန့်စင်ပါ။
 စားမိပါက - ပါးစပ်ကို ဆေးကြောသန့်စင်ပြီး ခရုသီး (၂၀၀ - ၃၀၀) မီလီလီတာခန့် သောက်စေ၍ ဆရာဝန်အကူအညီ ရယူပါ။ အကယ်၍ လူနာသည် သတိမေ့ခြင်း (သို့မဟုတ်) တုန်လှုပ်နေခြင်း ရှိပါက အတင်းအနုတ်စေခြင်း ပြုလုပ်ရ။

သို့လှောင်ခြင်းနှင့်စွန့်ပစ်ခြင်း
 ဆေးထုတ်လုပ်ရန်နှင့် ဆေးရန်ရှိစွမ်းရည်များတွင် လေဝင်လေထွက်ကောင်း ရှိရမည်။ သုံးစွဲပြီးသော ဆေးရည်ပလင်းများနှင့် ဆေးထုတ်ပေးမှုများကို မီးရှို့ပစ်ရန်၊ မီးရှို့ပစ်ရန် နေရာအခက်အခဲရှိပါက အဆိုပါပစ္စည်းများကို ဆေးအကာကိုင်စွမ်းရည်ရှိသည့် ခြေထောက်ပေးပါ။
သတိပြုရန်
 ဆေးရည်နှင့် အခြောက်အပင်များကို ယားယံခြင်းဖြစ်စေပါသည်။ ဆေးရည်ကို ရှောင်ခြင်း၊ မျိုးရိမ်ခြင်း ရှိပါက အန္တရာယ်ရှိပါသည်။

မှတ်ပုံတင်အမှတ် (Regd. No.) 2015-516
 ထုတ်လုပ်မှုအမှတ်စဉ် (BN) 161W070007
 ထုတ်လုပ်သည့်ရက် (DOM) 12. Setember, 2016
 သက်တမ်းကုန်ဆုံးရက် (Exp.) 11. Setember, 2018

270mm

(မြင့်မြင့်ဝင်း)
 လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး
 သိန်ပင်ကာကွယ်ရေးဌာနခွဲ